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      ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

      ΝΟΜΟΣ  ΠΕΛΛΑΣ 

     ΔΗΜΟΣ     ΑΛΜΩΠΙΑΣ                                                     

     ΤΜΗΜΑ  ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ                                 ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ 

     ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

     ΓΡΑΦΕΙΟ :ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α       

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 05/2016  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΛΜΩΠΙΑΣ 

 Αριθμ.Απόφ. 97/2016 ΘΕΜΑ :  Χαρακτηρισμός θέματος, μη συμπεριλαμβανομένου στην 

ημερήσια διάταξη ως κατεπείγοντος προς συζήτηση και που αφορά στην: 

¨Ίδρυση ΕΕΕΕΚ Δήμου Αλμωπίας.- Κάλυψη των λειτουργικών 

εξόδων του προτεινόμενου ΕΕΕΕΚ ¨ 

      

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 25 Μαΐου   2016, ημέρα Τετάρτη και 

ώρα 19.00΄  (7.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη 

πρόσκληση του Προέδρου με αριθμό 12145/19-5-2016,  που δόθηκε στον καθένα δημοτικό 

σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του 

Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).    

Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως 

υπήρχε νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν παρόντα  

δέκα εννέα  (19) μέλη και ονομαστικά οι: 

 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ 
1-   Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου 

2-   Ουργαντζόγλου Απόστολος  

3-   Αβραμίκας Στέφανος 

4-   Κετικίδης Ιωάννης 

5-   Χουρσόγλου Χρήστος 

6-   Μπάτσης Χρήστος 

7-   Γούδης Γεώργιος 

8-   Σαββίδης Γεώργιος 

9-   Τσιμτσιρίδης Γεώργιος 

10- Βέσκος Δημήτριος 

11-  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος 

12-  Δόντσος Χρήστος 

13-  Γεωργίου Χρήστος 

14-  Ρώσσης Ιωάννης 

15-  Ζαχαριάδης Κων/νος 

16-  Μπαγκή Αικατέρινη 

17- Μπογδάνης Μιχαήλ 

18- Αμπάρη Γεωργία 

19-  Κόγιος Ανδρέας 

   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ 
1- Πασόης Δημήτριος 

2- Καλδερεμτζή Δέσποινα  

3- Παρούτογλου Νικόλαος 

4- Νικολαϊδης Κωνσταντίνος 

5- Ιωαννίδης Ιωάννης 

6- Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
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7- Ασβεστόπουλος Δημήτριος  

8- Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
1. Ταρασίδης Γρηγόριος – Δημοτικής Κοινότητας Αριδαίας 

2. Ματζηρίδης Βασίλειος- Τοπικής Κοινότητας Βορεινού 

3. Καμαριέρης Κρυστάλλης – Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας 

4. Χατζηανδρέου Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Εξαπλατάνου 

5. Βένου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας  Ίδας 

6. Κωνσταντινίδης Αντώνιος – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας 

7. Μποτσφαρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Λουτρακίου 

8. Αλεξίου Σοφία -Τοπικής Κοινότητας Λυκοστόμου 

9. Καρφιτσόπουλος Ιωάννης- Τοπικής Κοινότητας Μηλέας 

10. Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας 

11. Μπαρμπαγιάννης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Πιπεριάς 

12. Παππάς Χρήστος-Τοπικής Κοινότητας Σαρακηνών 

13. Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων 

14. Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας 

15. Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων 

16. Δημητρίου Μαρία - Τοπικής Κοινότητας Φιλώτειας 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, δεκατέσσερα (14), 

οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010. 

Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την 

τήρηση των πρακτικών. 

Τα τρία θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης, ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθούν πριν τα 

θέματα ημερήσιας διάταξης. 

Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν και οι Ειδικοί Συνεργάτες του Δημάρχου, κα 

Χατζηπαντελιάδου Ειρήνη, κ. Μπίνος Αναστάσιος και κ. Μπελιοβάνης Πολυχρόνης. 

Οι κ.κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος, Πασόης Ιωάννης και  Ζιάκα – Βαλιανάτου  Μαρτίνα 

Κωνσταντίνα απουσίαζαν δικαιολογημένα από την συνεδρίαση. 

Οι κ.κ. Μπογδάνης Μιχαήλ, Χουρσόγλου Χρήστος, Ζαχαριάδης Κων/νος απουσίαζαν από την 

συζήτηση του 2
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και επανήλθαν πριν την ψήφιση του 4
ου

 θέματος 

ημερήσιας διάταξης. 

Ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 8
ου

 

θέματος. 

Ο κ. Χατζηγιαννίδης Γεώργιος αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν την ψήφιση του 13
ου

 

θέματος. 

Ο κ. Μπογδάνης Μιχαήλ αποχώρησε από την συνεδρίαση πριν την ψήφιση του 14
ου

 θέματος. 

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 03
ο
 θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του Δημοτικού Συμβουλίου τα εξής : 

Με την παρ. 7 του άρθρ. 67 του Ν. 3852/2010 ορίζονται τα εξής : 

«7. Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη. Στην ημερήσια διάταξη αναγράφονται υποχρεωτικά 

και όλα τα θέματα που προτείνει ο Δήμαρχος, η εκτελεστική επιτροπή, καθώς και η οικονομική 

επιτροπή και η επιτροπή ποιότητας ζωής. Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να αποφασίζει, μετά 

από σχετική πρόταση-εισήγηση του προέδρου ή του Δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής δημοτικής 

παράταξης και χωρίς συζήτηση, με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του, 

ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον, να το συζητήσει 

και να πάρει απόφαση για αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της συζήτησης των 

θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά το Δήμαρχο εκφράζουν τις 

απόψεις τους οι επικεφαλείς των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.» 

Βάσει των ανωτέρω, πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης, ο Πρόεδρος Δ.Σ. ανέφερε 

την αναγκαιότητα συζήτησης του θέματος « Ίδρυση ΕΕΕΕΚ Δήμου Αλμωπίας.-Κάλυψη 
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λειτουργικών εξόδων του προτεινόμενου ΕΕΕΕΚ» καθώς σύμφωνα με το αρίθ. 4933/20-5-2016 

έγγραφο της Δ/νσης Β/θμιας Εκπαίδευσης Πέλλας, είναι απαραίτητη η αποστολή Απόφασης-

Γνωμοδότησης του Δημοτικού Συμβουλίου Αλμωπίας μέχρι την Παρασκευή 27-5-2016, προκειμένου 

να προωθηθεί έγκαιρα ο πλήρης φάκελος προς την ιεραρχία του ΥΠΠΕΘ.   :  
 

Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου και μετά από διαλογική συζήτηση και όπως 

ειδικότερα στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά αναγράφεται,  

και αφού έλαβε υπόψη του 

 την παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 

 το περιεχόμενο του προαναφερόμενου θέματος, το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην 

ημερήσια διάταξη, πρέπει να συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης 

του 

Αποφασίζει ομόφωνα  

 Την συζήτηση του θέματος ¨Ίδρυση ΕΕΕΕΚ Δήμου Αλμωπίας.- Κάλυψη των 

λειτουργικών εξόδων του προτεινόμενου ΕΕΕΕΚ ¨. Από τη στιγμή που το Δημοτικό Συμβούλιο με 

την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα, το 

οποίο δεν ήταν γραμμένο στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του 

συγκεκριμένου θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του 

και κατόπιν ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγήθηκε το θέμα ως εξής  : 

 “Αφορά στην ίδρυση Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης 

(ΕΕΕΕΚ Αριδαίας). Πρέπει να σας πω ότι πριν δέκα μέρες είχε έρθει ο Δ/ντης Β/θμιας Εκπαίδευσης, 

ψάχνοντας χώρο   για να λειτουργήσει ΕΕΕΕΚ στην περιοχή  μας. Είναι οχτώ παιδιά από την περιοχή 

μας, τα οποία μεταφέρονται στην Έδεσσα. Και μεταφέρονται από την Θηριόπετρα, από την Φούστανη 

από την Περίκλεια, καθημερινά ταξί μεταφέρει παιδιά για να πάνε σε αυτά τα κέντρα…Αυτό είναι 

πολύ μεγάλη ταλαιπωρία και για τα παιδιά, αλλά και δεν έχει κανένα νόημα , ειδικά τους χειμερινούς 

μήνες που κάποιες στιγμές δεν μεταφέρονται κιόλας.  

Επισκεφτήκαμε το Ειδικό Σχολείο Αριδαίας, όπου υπάρχουν χώροι, και μάλιστα βλέποντας έναν-έναν 

είδαμε ότι υπερκαλύπτουν τις ανάγκες για την ίδρυση αυτού του σχολείου. 

Τα τμήματα που προτείνονται αυτή τη στιγμή για να δουλέψουν είναι: 

 Τεχνικός Ανθοκομίας και Αρχιτεκτονικής Τοπίου  

 Τεχνικός Φυτικής Παραγωγής 

 Τεχνικός Τεχνολογίας  τροφίμων και ποτών 

 Τεχνικός Εφαρμογών Λογισμικού 

 Αυτά είναι τμήματα τα οποία θα συνυπάρξουν εκεί. Ταυτόχρονα θα υπάρξει και ένα μεγάλο κέρδος 

για τα παιδιά του Ειδικού Σχολείου Αριδαίας, γιατί θα υπάρχουν ειδικότητες Ψυχολόγων, 

Παιδαγωγών, Λογοθεραπευτών, Κοινωνικών Λειτουργών, οι οποίες θα βοηθάνε και στο ΕΕΕΕΚ και 

στο Ειδικό Σχολείο. Οπότε και τα λειτουργικά έξοδα θα είναι κοινά, ο ίδιος χώρος ζεσταίνεται που 

ζεσταίνεται, θα συνυπάρχουν εκεί μέσα. Εμείς θα πρέπει να αποφασίσουμε και να κάνουμε μια 

ειδική μνεία, ότι χρειάζεται να γίνει και για τις δαπάνες εξοπλισμού του εργαστηρίου, μία 

εκτιμώμενη δαπάνη: από 01/09/2016 έως 31/12/2016 3.000 € και από 01/01/2017 έως 

30/06/2017 άλλες 5.000 €. Αυτά είναι σε πρώτη φάση, για να μπορέσουν τα εργαστήρια να 

εξοπλιστούν. Να σας πω ότι το Ειδικό Σχολείο προμηθεύτηκε πάρα πολλά υλικά φέτος, 

ολοκληρώθηκε η παραλαβή το τελευταίο χρονικό διάστημα, οπότε μπαίνοντας και αυτά θα 

μπορέσουμε να λειτουργήσουμε με πολύ καλύτερο αποτέλεσμα  για τα παιδιά μας. Παρακαλώ την 

έγκριση από το Σώμα. Υπάρχει βεβαίωση από την Δημοτική Επιτροπή Παιδείας, υπάρχει βεβαίωση 

από την Δευτεροβάθμια που θα καλύψει τα έξοδα και τις λειτουργικές δαπάνες οι οποίες είναι 300€ 

και 1.500€, τα πρώτα λειτουργικά τους έξοδα και θέλω και τη δικιά σας τη διαβεβαίωση, την 

ψήφιση ότι θα καλύψουμε τα έξοδα τα οποία ζητούνται για να λειτουργήσει το επαγγελματικό 

κέντρο. Εγκρίνει το Σώμα;”         

 Σχετικά είναι : 
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 To με αρίθ. 4933/20-5-2016 έγγραφο της Δ/νσης Β/θμιας Εκπαίδευσης Πέλλας με θέμα 

«Υποβολή πρότασης για Ίδρυση Σχολικής Μονάδας Ειδικής Αγωγής και Εκπαίδευσης 

(ΣΜΕΑΕ) Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης». 

 Η με αρίθ. 15/2016 απόφαση του Δ.Σ. του Ν.Π.Δ.Δ. «Σχολική Επιτροπή Δευτεροβάθμιας 

Εκπαίδευσης Δήμου Αλμωπίας» 

 Η με αρίθ. πρωτ. 12767/25-5-2016 Βεβαίωση του Τμήματος Οικονομικών Υπηρεσιών 

Δήμου Αλμωπίας   

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση μεταξύ των κ.κ. Δημοτικών Συμβούλων, όπως φαίνεται στο 

μαγνητοφωνημένο πρακτικό της με αριθμό 05 συνεδρίασης τις 25/05/2016.  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση και όπως ειδικότερα στα 

μαγνητοφωνημένα πρακτικά αναγράφονται και αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση του Προέδρου 

του Δημοτικού Συμβουλίου και τα ως άνω σχετικά,  

Αποφασίζει ομόφωνα   
1. Γνωμοδοτεί θετικά για την ίδρυση Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και 

Κατάρτισης (ΕΕΕΕΚ)Αριδαίας,  στο Δήμο Αλμωπίας 

2. Προτείνει ως χώρο στέγασης του ΕΕΕΕΚ Αριδαίας, το Ειδικό Δημοτικό Σχολείο Αριδαίας. 

3. Οι λειτουργικές δαπάνες (εκτιμώμενες δαπάνες από 01-09-2016 έως 31-12-2016, 3.000€ και 

από 01-07-2017 έως 30-06-2017, 5.000€) που απαιτούνται για τον εξοπλισμό των 

εργαστηρίων του προτεινόμενου για ίδρυση  Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής 

Εκπαίδευσης και Κατάρτισης  (ΕΕΕΕΚ) Δήμου Αλμωπίας θα καλύπτονται από την 

επιχορήγηση που θα λαμβάνει το Ν.Π.Δ.Δ. Σχολική Επιτροπή Β/θμιας Εκπαίδευσης Δήμου 

Αλμωπίας, από το Δήμο Αλμωπίας για «την κάλυψη λειτουργικών αναγκών Β/θμιας 

Εκπαίδευσης»  

4. Βεβαιώνεται ότι, οι λειτουργικές δαπάνες για την περίοδο 01/09/2016 έως 31/12/2016 του 

προτεινόμενου προς ίδρυση ΕΕΕΕΚ Αριδαίας στο Δήμο Αλμωπίας, ανερχόμενες  στο ποσό 

των 600 €, όπως και το κατά προσέγγιση ποσό της ετήσιας δαπάνης των  1.500,00 €, θα 

επιβαρύνουν το ΝΠΔΔ με την επωνυμία «Ενιαία Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας/ 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Αλμωπίας» και θα καλύπτονται από την επιχορήγηση 

που θα λαμβάνει ο Δήμος Αλμωπίας από τους ΚΑΠ Λειτουργικών Αναγκών Α/βάθμιας και 

Β/βάθμιας Εκπαίδευσης και εγγράφονται στον προϋπολογισμό του έτους 2016 στον ΚΑ 

Εξόδων 00.6711 με τίτλο  «Απόδοση σε σχολικές επιτροπές»  

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό   97/2016 
............................................................................................................................................................. 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής: 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ    

  (υπογραφή)    

Ακριβές Απόσπασμα 

Αριδαία  25-5-2016 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

 
 
 

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ 

ΤΑ   ΜΕΛΗ 

 (υπογραφές) 
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